
Zápisnica z rokovania obecného zastupiteľstva zo dňa 12.12.2023 

Kamienka 

 

1. Otvorenie rokovania – rokovanie otvoril starosta obce Ing. Juraj Jedinák 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice – návrh na 

obsadenie predložil starosta obce Ing. Juraj Jedinák v nasledovnom znení: 

Návrhová komisia – Ing. Juraj Nestorík, Miroslav Beňo, JUDr. Martina Duchová 

Zapisovateľ – JUDr. Beáta Hrebíková 

Overovateľ zápisnice – Mgr. Nikola Škvarová, Štefan Chobor 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schvaľuje návrhovú komisiu, zapisovateľa a overovateľov zápisnice v zložení tak, ako bol 

predložený návrh. 

 

3. Schválenie predloženého programu rokovania OZ 

Nikto nemal doplňujúci návrh. 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

4. Interpelácie poslancov OZ 

- Starosta informoval o odstránení starých rozhlasových stĺpov, bol o ne záujem 

u obyvateľov obce, odložili sa, použijú sa na iné účely  

- Informácia o zimnej údržbe ciest v obci – Filip Glosík, Miroslav Beňo, navrhovala sa 

ešte ďalšia náhrada 

- Ing. Martin Karaš – poukázal na kamene vykladané pred súkromnými domami na 

obecných pozemkoch, navrhol, aby sa na jar urobila kontrola po obci a boli tieto kamene 

odstránené 

- Ing. Stanislav Sivuľka – predložil nákres jedného z obecných pozemkov, kde sa tieto 

kamene nachádzajú 



- V tejto súvislosti požiadal, aby sa odhrnul chodník /cesta smerom k základnej škole , 

aby žiaci mohli prechádzať na chodník nie priamo z hlavnej cesty  - (pred Konevala), 

podľa jeho informácií ide o obecný pozemok 

 

5. Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce Kamienka na rok 2024 a k návrhu 

viacročného rozpočtu na roky 2025 a 2026 – písomne 

 

HK predložila na prejednanie Stanovisko HK k návrhu rozpočtu obce Kamienka na rok 2024 

a k návrhu viacročného rozpočtu na roky 2025 a 2026. 

HK v krátkosti zhrnula vypracované stanovisko, poslanci nemali doplňujúce otázky. 

 

OZ berie na vedomie predložené stanovisko HK. 

 

6. Prejednanie a schválenie návrhu rozpočtu na rok 2024 a návrhu k viacročnému 

rozpočtu na roky 2025 a 2026  

- p. starosta poďakoval za včas dodané podklady zástupcom ZŠ s MŠ Kamienka, ďalej 

informoval, že ostatné podklady vychádzajú z minulého roka, pripomenul prítomným, že 

ide o návrh rozpočtu, ktorého podkladom je rozpočet štátu, ktorý sa ešte len schvaľuje. 

 

Ing. Martin Karaš 

- informoval sa o príjmových finančných operáciách, kapitálových výdavkoch 

(mulčovač, separát piesku ,..) . K uvedenému odpovedala p. Sivuľková. 

- informoval sa, či obec neplánuje zvyšovať poplatky za komunálne odpady, pretože aj 

plánované zvýšenie spôsobí, že nám za poplatky za vývoz komunálneho odpadu 

nepokryjú vývoz odpadu, bude stále chýbať cca 10.000 EUR, ktoré dopláca obec. 

Odpovedal starosta obce, poplatky za komunálny odpad sa budú musieť zvýšiť, aj 

okolité obce zvyšujú ceny kvôli narastajúcim cenám za vývoz. 

- podnet poslanca Karaša, aby sa k navýšeniu príjmov do obce už zaradil aj objekt – 

amfiteáter Dubné, údržba objektu je nákladná – je možné ho prenajať – starosta 

reagoval, že bude o uvedenom informovať v bode rôzne 

 

Ing. Stanislav Sivuľka – otázka k výdavkom na plyn 20.000 EUR 

Odpovedal ap. Sivuľková - ide o pokles oproti minulému roku, kedy bolo kvôli nárastu 

cien vyčlenených v rozpočte 46.000 EUR 



- p. Starosta doplnil informáciu, že obec požiadala o kompenzáciu za energie cc 15% z platby, 

pričom kompenzácia bola obci schválená, avšak finančné prostriedku ešte nie sú na účte 

obce 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Poslanci schválil návrh rozpočtu obce na rok 2024, návrh viacročného rozpočtu na roky 2025 

a 2026. 

 

7. Návrh plánu kontrol HK obce Kamienka na I. polrok 2024 

HK predložila na rokovanie Návrh plánu kontrol HK obce Kamienka na I. polrok 2024 

HK predstavila plán kontrol na prvý polrok 2024. Neboli doplňujúce otázky k návrhu.  

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schvaľuje návrh plánu kontrol na 1. polrok 2024. 

 

8. Správa o kontrole pokladničných operácií v obchodnej spoločnosti Tisina, s.r.o. 

Kamienka za rok 2022 

HK na prejednanie predložila správu o kontrole pokladničných operácií v obchodnej 

spoločnosti Tisina, s.r.o. Kamienka za rok 2022.  

Neboli zistené žiadne nedostatky. 

OZ berie predloženú správu na vedomie.  

 

9. Správa o kontrole vykonania inventarizácie stavu majetku, záväzkov a rozdielu 

majetku a záväzkov za rok 2022 obce Kamienka 

HK predložila na prejednanie správu o kontrole vykonania inventarizácie stavu majetku, 

záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov za rok 2022 obce Kamienka  



OZ berie predloženú správu na vedomie.  

 

10. Prejednanie návrhu VZN č. 3/2023 k VZN č. 2/2013 o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

Informácia starostu o problematike k vývozu odpadu, o stave v okrese Stará Ľubovňa. 

K navyšovaniu poplatkov pristúpili aj okolité obce. Starosta informoval o tom, že poplatky 

vyzbierané za vývoz odpadu v obci nepostačujú na pokrytie všetkých nákladov za vývoz 

komunálneho odpadu v obci. Pravidelný vývoz odpadu nielen z nádob pred rodinnými domami, 

ale aj za kultúrnym domom má za následok, že sa netvoria čierne skládky, za ktoré by mohla 

byť obec sankcionovaná. 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schvaľuje predložený návrh VZN č. 3/2023 k VZN č. 2/2013 o miestnych daniach 

a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. 

 

11. Prejednanie návrhu VZN č. 4/2023, ktorým sa určujú podrobnosti financovania škôl 

a školských zariadení na území obce Kamienka 

 

ZŠ s MŠ za účasti riaditeľky školy Ing. Hricovej predložila podklady k návrhu VZN č. 4/2023 

na prerokovanie.  

Ing. Martin Karaš – otázky k efektívnemu rozloženiu pracovných síl v ZŠ s MŠ  

Odpovedal Ing. Hricová, vysvetlila OZ  rozloženie pracovných síl k počtu žiakov, zhodnotila 

ho ako efektívne, škola je zapojená taktiež do projektov na asistentov učiteľov, ktorými vie 

potom školy vykryť aj výpadok / zastupovanie zamestnanca – učiteľa 

Riaditeľka Ing. Hricová taktiež informovala o uvoľnení školského bytu. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schvaľuje návrh VZN č. 4/2023. 



12. Zásady hospodárenia s majetkom obce  

p. starosta informoval obecné zastupiteľstvo o dôvodoch vyhotovenia tohto tzv.  manuálu, ktorý 

musí mať spracovaný každá obec a musí sa ním riadiť pri nakladaní s majetkom obce  

napr.: nemôže sa predávať nehnuteľnosť pod cenu určenú znaleckým posudkom a iné 

Ing. Stanislav Sivuľka – v tejto súvislosti bude potrebné aktualizovať aj Stanovy Tisina s.r.o. 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schvaľuje Zásady hospodárenia s majetkom obce. 

 

13. Schválenie čerpania fondu opráv na rok 2024 – 18. bytová jednotka 

Finančné prostriedky vo výške 3500,- EUR – budú použité na zabezpečenie potrebných 

revíznych správ, potrebných menších úprav a pod.  

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schvaľuje čerpanie fondu opráv vo výške 3500,- EUR – z fondu 18. bytovej jednotky. 

 

14. Došlé žiadosti 

 

 Žiadosť o dotáciu  na chod TJ mier  - 1000 EUR   

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 Žiadosť o prijatie do zamestnania – Oľga Bajcurová, Dana Foľvarská – pozícia do 

Denného stacionára Kamienka - opatrovateľka 



OZ berie doručené žiadosti na vedomie, zaradí žiadosti do budúceho výberového konania, 

zatiaľ prebehlo výberové konanie na vedúcu DS 

 

 Žiadosť o poskytnutie finančných prostriedkov- Jednota dôchodcov Slovenska – 

dotácia na chod organizácie vo výške 1000,- EUR. 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Úhrada výdavkov do výšky 1000 EUR. 

 

 Žiadosť o prepožičanie sály v Kultúrnom dome  - JDS – Puščaňova tanečná zábava 

10.02.2024 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 Žiadosť o poskytnutie dotácie pre charity 

Spišská katolícka charita, SNV – p. Tinathová – 200 EUR 

Gréckokatolícka charita Prešov- stará sa o 5 obyvateľov obce – 1000 EUR 

Spišská katolícka charita SSV – p. Spišiaková – 200 EUR 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 Žiadosť Humanitarian n.o. – p. Poľančíková – OZ berie na vedomie 

 

 Žiadosť o poskytnutie dotácie DHZ vo výške 500 EUR na chod činnosti  

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 



Zdržal sa: 0 

 Žiadosť Miestny spolok červeného kríža – dotácia 400 EUR 

 Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Štefan Chobor : Pri žiadostiach miestnych organizácií a spolkov – prekročenie limitu 

schválenej dotácie si všetko navyše hradí každá organizácia, obec preplatí úhradu len do 

schválenej výšky   

 

 Žiadosť o pridelenie nájomného bytu – Ján Packo, kamienka 573, Martina Packová, 

Kamienka 573 

OZ berie žiadosť na vedomie 

 

 Žiadosť o pridelenie dvojizbového nájomného bytu – Zlatica Packová, Kamienka 566 

OZ berie žiadosť na vedomie 

 

 Žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy na byt – Miroslav Stanko, Mierová 1095/48, 

Stará Ľubovňa (kuchár) 

 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schvaľuje žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy na byt.  

 

 Návrh na odkúpenie časti nehnuteľnosti  - AK JUDR. Gábor Száraz v zastúpení klienta 

Jozef Kandrík Kamienka 202, 065 32  

Návrh berie OZ na vedomie 

 

  

15. Rôzne - Odmena pre HK obce 

 Starosta obce navrhol schválenie odmeny pre HK obce vo výške 200,- EUR.  



 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

OZ schvaľuje odmenu pre HK obce vo výške 200,- EUR. 

 

 Informácia starostu o vysokých cenách za energie – VSE = 380 EUR za mWh 

Návrh na vypovedanie tejto zmluvy po nájdení dodávateľa s nižšou cenou – na základe 

cenovej ponuky od EL – GAS s niekoľkonásobne nižšou cenou 

Hlasovanie: 

Za: 9 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

OZ schvaľuje výpoveď pre VSE a následne uzatvorenie zmluvy s inou spoločnosťou, s nižšou 

cenou  

 

 Informácia o výberovom konaní na vedúceho zamestnanca denného stacionára 

JUDr. Beáta Hrebíková – informovala OZ o výberovom konaní 

- konalo sa 11.12.2023, za účasti výberovej komisie, starostu obce a zástupcu starostu , 

do VK sa prihlásili 2 uchádzači, jeden odstúpil 

- Uchádzačka, ktorá sa výberového konania zúčastnila, má požadované vzdelanie, prax 

a skúsenosti, uchádzačke bol ponúknutý pracovný pomer od 01.01.2024; 

 

 Informácia starostu obce o skutočných nákladoch obce na stočné – kalkulácia:  el. 

energia, údržba, rozvody, služby  a iné = 36187 EUR  

- Bude potrebné premietnuť cenu za stočné podľa skutočného stavu 

- Bude to predmetom nadchádzajúcich rokovaní OZ 

 

 Informácia - Fotovoltické panely pri ČOV  

- Panely sú namontované a funkčné 



- Musia byť odstránené nedokonalosti pri natáčaní panelov, čo si bude 

vyžadovaťvypracovanie statického  posúdenia a tiež doloženia stavebného výkresu 

základovej pätky  na náklady zhotoviteľa 

- Až následne dôjde k odovzdaniu a prebratiu dokončeného diela a úhrade faktúry  

 

 Návrh starostu pre obyvateľov obce za darovanie krvi – Martin Sipko, Marek Holík – zlatá 

plaketa 

 Informácia starostu o ďalších krokoch pri plánovanej rekonštrukcii bývalej materskej školy 

na nájomné byty 

 Poďakovanie starostu za prípravu a pomoc pri obecnej akcii – Mikolaj v Kamjunci 

 Pozvanie na vianočné trhy 

16. Diskusia 

17. Prijatie uznesenia – čítal Ing. Juraj Nestorík 

18. Záver - Starosta ukončil rokovanie OZ. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

Mgr. Nikola Škvarová  ---------------------------- 

Štefan Chobor               ---------------------------- 

 

                                                                                                   Ing. Juraj Jedinák 
                                                                                                       starosta obce                


